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ВИВЧЕННЯ РОБОТИ 

СІЛЬСЬКОЇ РАДИ 
10 серпня виїзна колегія райдержадміні-страції та районної ради під головуванням 

заступника голови Рівненської райдержадмі -ністрації, начальника райсільгоспуправлїння 
АПК Віктора Чабаненка побувала у Шубківській сільській; раді, на території якої розташовані 
такі населені пункти: Шубків, Гр-риньград-Г, Горинь-град-ІІ, Рнсв'янка, Дуби, Котів. Члени 
виїзної колегії обстежили роботу об'єктів торгівлі, медицини, культури, освітніх та 
дошкільних 'закладів; сільськогосподарських підприємств, а також етан справ щодо 
землевпо-Р я д к у в а н н ф% соціального захисту громадян, виплати субсидій тощо. 

Було перевірено виконання доходної та видаткової частин бюджету Шубківської 
сільської ради за 1999 рік та за 1-е півріччя 2000 року. З'ясувалося, що за 1999 рік план по 
місцевих податках виконано на 64,2%, а бюджет виконано на 93,9% до затверджених 
видатків. За перше півріччя 2000 року сільрадою отримано F23589 гривень. У структурі 
надходжень у цьому році найбільшу питому вагу має плата за землю. Видаткова частина 
бюджету сільради на 2000 рік затверджена в сумі 182,8 тис.грн., фактично вже виконано 121,8 
тис. грн. Найбільші недоїмники: Шубківєьке СТ, ОВДХТ ТР "Рівнетепло-комуненерго". 

Стосовно питань освіти було зазначено, що робота шкіл і дитячого садка, які функці-
онують на території сільради, систематично розглядається на сесіях, виконкомах, і її можна 
вважати задовільною ' .- діти отримують суспільно необхідний рівень знань, умінь і навичок. 
Виконуються навчальні плани і навчальні програми. Кращих результатів домагаються 
Шубкіеська середня і Рисв'янська неповна середи» школи. Однак через обмеження 
бюджетних асигнувань на освіту немає змоги поповнити навчальні планигодинами 
шкільного компоненту, за рахунок яких могла б проводитися робота з обдарованими дітьми і 
навчання їх за інтересами. Нестача коштів відбивається і на матеріальній базі, особливо це 
стосується Котівської середньої школи. Тут потрібно ремонтувати дах, каналізацію,  септик, 
котельню, огорожу. У Гориньградській-і потрібно побудувати міні-котельню і  переходити на 
опалення газом. У Шубківській середній школі слід вирішувати питання підвозу дітей, який 
здійснює місцеве господарство "Шубківєьке". Виникла потреба також відкрити третю групу у 
Шубківському дитячому садку.         

Та ж сама проблема - поліпшення матеріально-технічної бази та проведення ремонтів 
стоїть і перед культурно-освітніми закладами. З дев'яти таких закладів, які працюють при 
сільській раді, лише музична школа, будинок культури та бібліотека в Шубковї перебувають у 
нормальному стані. 

Члени колегії побували на торгових об'єктах, розташованих на території 
Шубківської сільської ради. Обслуговування населення тут здійснює Шубків-ське 
споживче товариство та підприємці п. Руднік І п. Вакулюк. На жаль, гостей з району у 
підприємствах споживчого товариства бачити не захотіли. Бо чим іще можна 
пояснити те, що вони були зачинені без причин? А коли в селі Гориньград-ІІ комісія 
дочекалась-таки продавня, то виявилося, що в магазині дуже вузький асортимент 
продовольчих товарів, а холодильні вітрини не працюють. Крім хліба, в магазині 
практично не було що купувати. Та й жителі села висловлювали невдоволення його 
роботою. Крім того, приміщення потребують ремонту та підготовки до роботи в 
зимовий період. Територія не упорядкована. Зовсім інша картина в підприємців 
п.Рудніка та п.Вакулюка: нове будівництво, проводяться поточні ремонти, територія 
упорядкована. Асортимент продовольчої групи широкий. У п.Вакулюка в магазині 
працює відділ з продажу господарської групи товарів. Однак коли ці підприємці 
звернулися до голови сільради з заявами про викуп земельних ділянок, з 
незрозумілих причин їм було відмовлено, у той же час підприємець з Рівного отримав 
дозвіл на відкриття магазину в приміщенні гуртожитку, без перереєстрації та сплати 
до бюджету сільської ради збору за розміщення торгового об'єкта. Тобто цей 
підприємець нічого не сплачує до сільської ради. 

До речі, нецільове використання земельних ділянок провадиться товариствами 
"Єдність" та "Ольва", які без відповідних дозволів будують виробничі бази. Наявні й 
інші порушення щодо проведення державного контролю за охороно© та 



використанням земель. 
Комісією рекомендовано голові Шубківської сільської ради Олександру Янчуку сис-

тематично проводити перевірки дотримання вимог земельного законодавства 
об'єктами господарювання та підприємницької діяльності, іншими установами для 
виявлення й обліку нових землекористувачів на території сільської ради, а також про-
вести інвентаризацію невико-ристовуваних земельних ділянок 
несільськогосподарського призначення та залучити їх для продажу на конкурентних 
засадах, що вагомо б поповнило місцеву скарбницю. 

Стосовно санітарного стану утримання території та об'єктів Шубківської сільради, то 
комісія визнала його на території сіл не на належному рівні, але на об'єктах торгівлі та 
громадського харчування грубих порушень не виявлено. Втім, як уже зазначалося, 
магазини споживчого товариства були зачинені, тож повного обстеження здійснити 
не вдалося. Свої претензії до зовнішнього вигляду будинків та території висловили й 
архітектори, які побажали місцевим жителям поліпшити "імідж" своїх осель і більше 
дбати про їх естетичний бік. 

Непогане враження залишилося у головного лікаря району Федора Анненкова після 
відвідання Шубківської амбулаторії Кабінети та медичне обладнання в хорошому, 
стані, наявне також устаткування, яким по праву гордиться головний лікар 
амбулаторії Василь Янчук - наприклад, приставка для телефонної передачі 
електрокардіограми. Як зазначив Василь Миколайович, Допоміг обладнати 
амбулаторію колишній директор Шубківської науково-дослідної станції Святослав 
Якубовеький, спонсорувавши на цей заклад значну, суму. Тож сьогодні амбулаторією 
обслуговується 3680 чол., в т.ч. 860 дітей. Місцеве   населення   може пройти тут 
повне обстеження, в тому числі й зробити УЗІ (для цього раз на місяць приїжджають 
фахівці), а з Олександрії' щотижня приїздить акушер-гінеколог. На жаль, через 
фінансову кризу не змогли в Шубкові збудувати лікарню на 60 ліжок, хоча вже була 
виготовлена проектно-технічна документація на цей об'єкт... Тож доводиться обхо-
дитися тим, що є. Втім, господарство у Василя Янчука чималеньке - адже, крім амбу-
латорії, у кожному селі сільської ради працює фельдшерсько-акушерський пункт. 
Щоправда, всі вони знаходяться у стареньких будиночках, які потребують ремонту. 
Але районна рада виділила кошти для їх газифікації, тож необхідно скласти 
кошториси для виконання цих робіт. 

З 1806 працездатних громадян - 80 зареєстровано й районному центрі зайнятості. 
Рівень безробіття становить 22%. Працевлаштування громадян здійснюється 
переважно на дослідне господарство "Шубківське" 

І, звичайно, члени колегії не могли не побувати у знаменитому Шубківському 
насіннєвому господарстві, заснованому ще в 1960 році, зокрема вони відвідали тік, 
куди саме попливло зерно нового врожаю - жито, ячмінь, пшениця. Тут закладається 
наш майбутній добробут - адже саме звідси потечуть елітні сорти зерна на поля 
нашої України. Залишаючи цей надзвичайно мальовничий край (хоча для 
сільськогосподарських робіт круті схили та пагорби, може, й не такі вже бажані,, зате 
панорама - очей не відвести!), члени комісії проїхали повз не менш мальовничі 
ставки, гарна слава яких приваблює сюди рибалок з усіх-уоюд, дарма що за право 
закинути тут вудочки треба платити.. 
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